
上海/江南超值游
苏州 / 无锡 / 诸暨 / 杭州 / 海宁 / 上海+乌镇水乡

9
6

天

晚

联络方式 : 价格  : 出发日期  :

行程特点

特点美食

• 中国最美的古镇 — 乌镇
• 上海外滩观光隧道
• 上海环球金融中心 + 悬空玻璃观光长廊
• 太湖风景区湿地公园 + 熊猫馆
• 每人每天一瓶矿泉水

• 乌镇风味
• 西施宴
• 乾隆宴
• 东坡肉风味
• 味庄风味

• 农家土菜风味
• 老鸭煲风味
• 酱排骨
• 小笼包风味
• 烤肉自助

当地酒店
4 5+

只有4个购物站 : 茶叶 , 珍珠 , 养生堂, 玉器
保证自费：无锡灵山拈花小镇水舞秀 + 船游黄浦江观上海夜景 + 苏州观前街老街  +  杭州G20城市阳台风光带 = RM 300 /人

第一天

集合与吉隆坡机场，办理登记手续，搭乘国际航班飞往上海

吉隆坡 / 上海 机上用餐

第二天 上海 / 海宁 - / 午 / 晚

抵达上海后，前往海宁,游览拥有两千多年历史的古镇-盐官古镇，古城早在汉代
变开始晒盐制盐，因此得名盐官镇。古城是张纪中版{鹿鼎记}的拍摄地。接着前
往海宁观潮公园，-它是位于鹽官鎮南，园内有鱼鳞石塘，明代占鳌塔，孙中山
观 潮亭。继续游览海神庙及海宁皮革城 ，这城是中国皮革业龙头市场。中国皮
革服装 ，裘皮服装，皮具箱包，皮毛，皮革的集散中心。
住宿：海宁假日酒店或同级（当地4星级酒店）

第三天 海宁 / 诸暨 / 杭州 早 / 午 / 晚

早餐后，前往杭州南宋官窑博物馆，此博物馆是中国第一座在古窑址基础上建
立的陶瓷专题博物馆。前往诸暨是中国古代四大美女中西施的故里。我们将游览
自然景观令人神往，人文景观十分丰富，素有“小雁荡”之称的五泄旅游景区
（含游船），当地人称瀑布为泄，一水折为五级，所以叫“五泄”。诸暨五泄
以五级瀑布梯次而天下闻名,落差自5米至31米不等,各具形态，尤其以三、五两泄
最为壮观。之后游览大兜路历史街区这里曾是杭州的交易中心，如今已成为一
条集遗产保护、文化休闲等多元于一体的历史精品街区。杭州的寺庙还有一座更
加古老的寺庙——香积古寺。香积寺旧名兴福寺，后由宋真宗赐名“香积寺”它
曾是大运河湖墅地区著名的寺庙。
住宿：杭州益朵酒店或同级（当地4星级酒店）

第四天 杭州 / 乌镇 / 苏州 早 / 午 / 晚

早餐后，前往中国最美的古镇 — 乌镇，游览百床馆，是一家专门收藏和展览江
南古床的博物馆，现已收藏了多张明清、近现代具有代表性的古床，如明・马蹄
足大笔管式架子床、小姐床、罗汉床等。续游览三白酒古作坊，蓝花布染坊，
古戏台等。过后前往杭州游览世界上里程最长、工程最大的古代运河，也是最古
老的运河之一京杭大运河（船游）。前往杭州梅家坞茶园，漫步西湖，长桥
公园，远眺雷峰塔续游览苏州，鸟巢，因与北京鸟巢是同样的 设计师，所以被
誉为北京鸟巢的“孪生兄弟”，该中心集剧院、影院、演艺餐厅 、商业中心等多
功能于一身，是苏州市规模最大的综合性文化场馆。接续游览金鸡湖风景区 ，
传说有金鸡落于湖中船上而得名。
住宿：苏州名城乐活大酒店或同级（当地4星级酒店）

第五天 苏州 / 无锡 早 / 午 / 晚

早餐后前往苏州前往太湖风景区湿地公园+熊猫馆 ,为国家4A级旅游景区,集
生态 旅游、休闲观光、科普教育于一体的原生态自然景观区。在此还能看到国
宝大熊猫。过后前往无锡。
住宿：无锡铂尔曼酒店或同級（当地5星级酒店）

第六天 无锡 / 上海 早 / 午 / 晚

早餐后，前往无锡蠡湖公园，坐落在无锡滨湖区，原名五里湖，又名漆湖或小
五湖。后因湖面形状如一只葫芦瓢，又名蠡湖（蠡字本意为葫芦瓢意思）。续
游览参观太湖珍珠馆，参观完毕将前往上海，南京路步行街也是上海开埠后
最早建立的一条商业街，被誉为"中华商业第一街"。续游览世博园（中国馆外
观）。
住宿：上海新爵皇家酒店或同級（当地4星级酒店）

第七天 上海 早 / 午 / 晚

早餐后前往上海，游览上海新天地+石库门，以上海独特的石库门建筑旧区为
基础改造成的集餐饮、商业、娱乐、文化的休闲步行街。之后到上海外滩观光
隧道，浦东新区，外滩，海奢华建筑的长廊，矗立着52幢风格迥异的古典复
兴大楼，素有外滩万国建筑博览群之称 ，一直以来被视为上海的标志性建筑和
城市历史的象征。过后游览中国第四高楼, 矗立在陆家嘴金融贸易区内的上海环
球金融中心。然后登上第100层观光厅，可以平视东方明珠尖顶。踩在悬空
观光长廊上，透过脚下透明玻璃俯瞰浦江两岸风光，有如云中漫步。
住宿：上海新爵皇家酒店或同級（当地4星级酒店）

第八天 上海 / 吉隆坡 早 / 午 / 晚

抵达美丽的家园。

第九天 吉隆坡 机上用餐

早餐后前往参观城隍庙商业圈，所谓“到上海不去城隍庙，等于没到过大上
海”，所以这里是必去之地。过后游览科技馆淘宝商城，在这商城您可以购
物。接下来参观养生堂，车游人民广场+浦东大桥，位于上海市中心的人民
广场是上海最大的公共广场，集中了上海市政府大厦、上海博物馆、上海大 剧
院等标志性建筑。晚餐后，前往机场飞往带着美满的回忆回到家园。

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 * 当地导游全程使用中文解说 
* 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    * 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市 .



Highlights :

Meal Highlights :
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N
BEST OF SHANGHAI/JIANGNAN

Suzhou / Wuxi / Zhuji / Hangzhou / Haining / Shanghai / Wuzhen 

Contact : Price : Departure Date :

• China most beautiful old town — Wuzhen

• The Bund Sightseeing tunnel

• Shanghai World Financial Center 
+ Glass Observation Deck

• Taihu Wetland Park + Panda Center

• Every day 1 bottle water per pax

• Local Village Cuisine 

• Duck Pot

• Sauce Spare Ribs

• Xiao Long Bao

• Barbecue Buffet

Local Hotel
4 5+

Day 1

• Wuzhen Cuisine 

• Xishi Banquet

• QianLong Banquet

• Dongpo pork Cuisine 

• Weizhuang Cuisine

Compulsory optional : 
Wuxi Lingshan Nianhua town water dance show + Huangpu River boat cruise + Shanghai night view
+ View of Qian Street in Suzhou Street  + Hangzhou G20 city balcony with scenery = RM 300/pax

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Shanghai.

KUALA LUMPUR / SHANGHAI MOBDay 1

SHANGHAI / HAINING - / L / DDay 2

HAINING / ZHUJI / HANGZHOU B / L / DDay 3

HANGZHOU / WUZHEN / SUZHOU B / L / DDay 4

SUZHOU / WUXI B / L / DDay 5

After breakfast transfer to visit Taihu Wetland Park and we able to see Panda here. 
Suzhou Taihu Lake National Wetland Park is set at a beautiful bay in Taihu Lake 
featuring abundant reeds, lotuses, water caltrops as well as fish, shrimps and clams 
in an area surrounded by flying egrets, croaking frogs, and singing birds. Visit to 
Suzhou Embroidery Art Museum. Upon finishing, proceed to Wuxi.
Hotel: Pullman wuxi hotel or similar (Local 5stars hotel)

WUXI / SHANGHAI B / L / DDay 6

After breakfast , transfer to visit to Lihu Park. Lihu Park covers area of 300 acres. In 
the late Ming Dynasty, some scholars said that Fan Li and Xi Shi boated here. So, it 
becomes more popular because of this legend. Continue visit Taihu Pearl Museum 
then transfer to Shanghai . Free shopping at Nanjing Street , Visit the Expo （China
Pavilion appearance）
Hotel: Xin Jue Royal Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

SHANGHAI / KUALA LUMPUR B / L / DDay 8

KUALA LUMPUR MOBDay 9

Arrived Kuala Lumpur with Sweet memories .

SHANGHAI B / L / DDay 7

After breakfast transfer to visit to Xintiandi + Shikumen – is Shanghai's unique 
french architecture with dining, business, entertainment, culture and leisure pedes-
trian street. Continue to Bund Sightseeing tunnel , Pudong New Area , The Bund 
which is famous for building with various architectural styles. It is the landscape of 
Shanghai. Then visit to Shanghai World Financial Center that stands in the 
Lujiazui Finance and Trade Zone and is the fourth tallest building in China. Boarded 
the 100th floor tourist hall, you can look squarely at the Pearl of the Orient. 
Standing on the vacant tourist corridor, looking through the clear glass at the foot of 
the river, overlooking the scenery on both sides of the river, is like walking in the 
clouds. 
Hotel: Xin Jue Royal Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

After breakfast transfer to Wuzhen visit Hundred Room Mansion,  The main items 
on display include Miss Bed, Double-Dragon Bed with Flower-Carved Shelf, 
Double-Happiness Bed, and Red Wood-Carving Bed with Mirror and so on. These 
beds boast the elaborative carving, luxurious decoration, unique style and the 
excellent design. Continue to visit Three hundred years old  liquor workshop , 
Traditional cloth drying house . After Lunch proceed to Hangzhou to visit the 
earliest and longest artificial waterway in the world Jinghang Grand Canal ( 
Include Cruise Tour ). Continue transfer to Hangzhou Meijiawu tea plantation , 
Stroll West Lake , Changqiao Park , Overlooking the Pagoda , continue to visit 
Suzhou Bird nest Exterior view Suzhou Science & Culture Art Centre (SSCAC). 
Then will visit to Jinji Lake Scenic Area. The largest inland city lake in China, was 
named so because legend has that a golden rooster (Jinji) once fell into a boat on 
the lake.
Hotel: City Lohas Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Only 4 Shopping Stop : 
Tea , Pearl, Yang Sheng Tang , Jade

After breakfast transfer to Hangzhou to visit  Southern Song Dynasty Guan Kiln 
Museum , built over the remains of the Jiaotanxia Official Kiln it is the first of its kind 
to display pottery and porcelain. Proceed to Zhuji, the hometown of one of the china 
four beauty “ Xi Shi ” . We will visit the fascinating natural & cultural landscape of Wu 
Xie Scenic Area ( Include Cruise Tour ). The local people in Zhuji call waterfalls 
Xie. The scenic sports have five waterfalls, so it is named Wu Xie (Five Waterfalls). 
The five waterfalls have been famous especially the third & fifth . Then visit to 
Hangzhou Dadou Road Historic District, it’s once a rading center in Hangzhou, 
and now it has now become a historical boutique district that integrates heritage 
protection, culture and leisure. Among Hangzhou's temple, there is more ancient 
temple Xiangji Temple.  It was originally named Xingfu Temple. The name of 
Xiangji Temple was conferred by emperor Zhenzong of Song during Dazhong 
Xiangfu period. It has been dubbed the “the most popular temple along grand canal”. 
Hotel: Yiduo Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Upon arrival Shanghai transfer to Haining and visit to Yanguan Ancient Town. The 
name "Yanguan" actually translates to "salt" and derives from its position as a seat 
of salt production as designated by Emperor Wu of the Western Han Dynasty, who 
wanted to utilize the salt tides that flowed up river from the mouth of the Hangzhou 
Bay , continue visit Guan Chao Park , Sea Temple , Haining leather city free 
shopping.
Hotel: Haining Holiday International Hotel or similar (Local 4stars hotel)

After breakfast,  transfer to Cheng Huang Temple Shopping District, is the central 
feature of a large retail andentertainment district. You will get a chance to try the 
local snacks there because Cheng Huang Miao is really well called “the Kingdom of 
Snacks”. After that, visit to Shanghai Shopping Arcade is a tourist attractions of 
the technologyand gourment shopping area. Continue to visit YangShengTang , 
coach trip to People Square + Pudong Bridge (coach passby). People Square is 
located on Huangpu Shanghai. It is the important traffic, political, economy, culture 
and tourism center of Shanghai. After Dinner transfer to airport and take flight back 
to Kuala Lumpur

* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.    * Tour is conducted in Mandarin  * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.


